
UCHWAŁA Nr LXXVII/…/2024 

RADY MIEJSKIEJ W PRZASNYSZU 

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców w sprawie budowy drogi asfaltowej przy 

ulicach Józefa Chełmońskiego, Wojciecha Kossaka, Jana Matejki 

 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 w zw. z art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2023 poz. 40, 672, 1463, 1688) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 

dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r. poz. 870), po zapoznaniu się ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Rada Miejska w Przasnyszu uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

 

Petycję mieszkańców ulic Józefa Chełmońskiego, Wojciecha Kossaka, Jana Matejki w 

Przasnyszu, wniesioną w dniu 27 listopada 2023 r.  w sprawie budowy drogi asfaltowej, uznaje 

się za zasadną. 

 

§ 2. 

 

Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 3. 

 

O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodnicząca Rady poinformuje podmiot wnoszący petycję. 

 

§ 4. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        mgr Krystyna Sawicka 

  



Załącznik  

do Uchwały nr LXXVII/…/2024 

Rady Miejskiej w Przasnyszu 

z dnia 29 stycznia 2024 r. 

 

 

Uzasadnienie 
 

W dniu 27 listopada 2023 r. do Urzędu Miasta w Przasnyszu wpłynęła petycja 

mieszkańców ulic Józefa Chełmońskiego, Wojciecha Kossaka, Jana Matejki w Przasnyszu, 

skierowana do Rady Miejskiej w Przasnyszu w sprawie budowy drogi asfaltowej. 

Z uwagi na brzmienie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2023 poz. 40, 672, 1463, 1688), sprawę skierowano na posiedzenie Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji. Komisja w dniu 15 stycznia 2024 r. zapoznała się z treścią petycji 

oraz stanowiskiem organu wykonawczego – Burmistrza, w tej sprawie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podziela stanowisko organu wykonawczego i 

rekomenduje uznanie, że petycja jest zasadna. Podniesienie komfortu korzystania z dróg 

publicznych mieszkańców jest uzasadnione i zawsze spotyka się z aprobatą ze strony radnych 

Rady Miejskiej. Przy projektowaniu budżetu na 2024 r. wzięto pod uwagę okoliczność 

prowadzenia w tym obszarze prac przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej sp. z o.o. dotyczących kanalizacji wodociągowej. Aktualnie Spółka planuje 

przetarg celem dokończenia tej inwestycji. Realizacja i planowanie budowy drogi asfaltowej 

przed ukończeniem prac związanych z uzbrojeniem terenu jest rozwiązaniem niepraktycznym. 

Koszt sporządzenia samej dokumentacji budowy drogi asfaltowej obejmującej odwodnienie 

jest kosztochłonny i szacuje się go na ponad 100 tys. złotych. Proponuje się wystąpić do 

Burmistrza Przasnysza, aby wziął pod uwagę treść petycji i poszukał środków zewnętrznych 

na ten cel w trybie pilnym.  

Uwzględniając powyższe Rada Miejska podziela argumentację Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i przychyla się do uznania petycji za zasadną.  

 

 


